



2024 APOC TAIPEI 大會-中華民國齒顎矯正學會 (2024/12/03-12/05)
訂房單 RESERVATION CARD 適用日期 Applicable dates (2024/12/1-12/05)

預約館別：雀客藏居台北南港	Hotel Reserved: CHECK inn Select Taipei Nan Gong
地址：115台北市南港區重陽路59號	Address：No. 59號, Chongyang Rd, Nangang
電話Tel：+88602-2651-2251	District, Taipei City, 115
傳真Fax：+88607-241-8126	負責業務 Sales：童涵筠 Alice
E-mail：alice.tung@dunqian.com	訂房專線Tel：+88607-2150-090 #1026
(Pls email for reservation first)	
姓名 Name：	日期 Date of Booking：
公司名稱 Company：	
公司電話 TEL：	E-mail：

入住日期 Check-in	退房日期 Check-out	房型 Room Type	床型 Bed Type	12/1-12/5 每晚優惠房價 Room Rate	早餐 Breakfast	間數 Rooms	單筆總金額 Total Amount
2024/12/	2024/12/	標準雙人客房 Standard Double Room	一大床 (152cm*190cm) Double Bed	\$2,200	兩客 Two		
2024/12/	2024/12/	標準雙床客房 Standard Twin Room	兩小床 (110cm*190cm) Twin Bed	\$2,200	兩客 Two		
2024/12/	2024/12/	經典雙床客房 Classic Twin Room	兩小床 (110cm*190cm) Twin Bed	\$2,400	兩客 Two		
2024/12/	2024/12/	藏居雙人客房 Superior Double Room	一大床 (152cm*190cm) Double Bed	\$2,600	兩客 Two		
備註Remark：				總金額 Grand Total：NT\$			

以上每晚的住宿價格均已包含 10%的服務費、5%營業稅

The above Room Rate per room night is including 10% service charge and tax.

付款方式 PAYMENT：VISA MASTER JCB AMEX DINERS

信用卡號 CREDIT CARD NUMBER: _____

有效期限 EXPIRED DATE: ____/____(MM/YY) 簽名: _____



※注意事項 NOTICE

(1)本飯店入住時間為下午 3 時之後，退房時間為上午 11 時之前。

Hotel' s official check-in time is after 3:00 p.m., and check-out time is before 11:00 a.m.

(2)此訂房單適用日期 **2024/12/01-12/05**。不含交通車或接駁，純住宿含早餐。

Applicable dates: 2024/12/01-12/05。No transportation or transfer, only accommodation with breakfast.

(3)飯店取消政策：Hotel cancellation policy

*住宿日 14 天前得退還 100%之已付訂金。

*100% deposit will be refunded 14 days prior to check-in.

*住宿日 7-9 天前得退還 50%之已付訂金。

*50% of the deposit will be refunded 1-2 days prior to check-in.

*住宿日當日通知取消或未如期入住者(no show)，應負擔100%已付金額為取消費用。

*Customers who notify the cancellation or no show on the same day, the room charge is non-refundable.

(4)約定住宿抵達3日內，如需修改訂單內容，將依照取消規定比例收取費用。

*If you need to modify the order content within 3 days after the arrival date, you will be charged according to the cancellation ratio.

(5)依照政府相關法令規定，本酒店全館禁菸。

In accordance to the new government Tobacco Hazards Act, smoking indoors shall be prohibited.

(6)完成表格後，請郵寄至南區業務部企二組(alice.tung@dunqian.com)，將由專人協助完成訂房。

Please mail the reservation card to alice.tung@dunqian.com,after you fill up the form. Our reservation team will send a confirmation to you.

(7) 本專案僅開放電話/Email/傳真訂房，**每日房間數量有限訂完為止**。

The reservation form only for phone/ E-mail /Fax, after the reservation number will be effective。